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دبیرخانه کنگره بینالمللی خطر جریانهای تکفیری کار خود را آغاز کرد

مراسم آغاز به کار دبیرخانه کنگره بینالمللی خطر جریانهای تکفیری، شامگاه چهارشنبه، دهم مهرماه با حضور و

سخنرانی 2 مرجع عالیقدر تقلید (آیت الله العظمی مکارم شیرازی و آیت الله العظمی سبحانی) در مدرسه امام سجاد(ع)

آغاز به کار کرد.

شامگاه چهارشنبه، دهم مهرماه، با حضور 2 مرجع تقلید و حمع از علماء شیعه و سنی
دبیرخانه کنگره بینالمللی خطر جریانهای تکفیری کار خود را آغاز کرد

مراسم آغاز به کار دبیرخانه کنگره بینالمللی خطر جریانهای تکفیری، شامگاه چهارشنبه، دهم مهرماه با حضور و سخنرانی 2 مرجع
عالیقدر تقلید (آیت الله العظمی مکارم شیرازی و آیت الله العظمی سبحانی) در مدرسه امام سجاد(ع) آغاز به کار کرد.

* آیتالله العظمی مکارم شیرازی:
* جریان تکفیر؛ مصداق جاهلیت ثانویه

آیتالله العظمی مکارم شیرازی تکفیریها را آلت دست دشمنان اسلام ذکر کرد و گفت: دنیا باید حساب تکفیر را از قرآن و اسلام جدا
کند زیرا این جریان مصداق جاهلیت ثانویه است که قرآن بیان کرده است.

آیتالله العظمی ناصر مکارم شیرازی شامگاه چهارشنبه، دهم مهرماه در مراسم آغاز به کار دبیرخانه کنگره بینالمللی خطر جریانهای
تکفیری در مدرسه امام سجاد(ع) قم گفت: در طول تاریخ اسلام خطری مانند جریانهای تکفیری به اسلام و مسلمین صدمه نزده
این جریانها کشته شدهاند و آتشی که در کشورهای اسلامی روشن شده است توسط همین از مردم توسط  است و بسیاری 

جریانهای تکفیری است.
وی بیان کرد: همه ما در برابر این خطر مسئول هستیم و نباید سکوت کنیم و به همین دلیل به فکر افتادیم کنگره بینالمللی خطر

جریانهای تکفیری را در مهرماه سال آینده برگزار کنیم.
این مرجع تقلید گفت: جریان تکفیر تنها به مسلمانان صدمه نزده است، این جریان به اسلام نیز صدمه زده است. اسلام دین رافت و
رحمت است و خود با خشونت مبارزه داشته است اما چهرهاش توسط تکفیریها در دنیا خشن جلوه داده میشود این در حالی است

که دنیا آماده پذیرش اسلام است.
آیتالله العظمی مکارم شیرازی ادامه داد: دنیا باید حساب تکفیر را از قرآن و اسلام جدا کند چرا که آنها به هیچ فردی رحم نکرده و

افراد بی گناه را در مساجد، مدارس، بازار و دانشگاه مورد حمله قرار میدهند.
وی اظهار کرد: باید در مقابل جریان تکفیر ساکت نباشیم، تاکنون حرکتهایی انجام شده اما کافی نبوده و باید طوری شود که دنیای
اسلام بداند تکفیریها از تعالیم اسلام بیگانه هستند. قرآن در آیه هشتم سوره ممتحنه میفرماید به کسانی که حتی به خدا نیز عقیده

ندارند ولی با ما مقاتلهای ندارند خدا نیکی به آنان را نهی نمیکند.
مرجع تقلید شیعیان اظهار کرد: با بسیاری از کشورهای بی دین رابطه سیاسی داریم و دین اسلام ممکن نیست در مورد خود مسلمانان

بگوید که میتوانند همدیگر را بکشند و اموال یکدیگر را غارت کنند.
وی با اشاره به سرچشمههای جریان تکفیر بیان کرد: اسلام در زمانی ظهور کرد که دوران جاهلیت بود، علی (ع) در مورد این دوران
میگوید که شما در دوران جاهلیت خون همدیگر را میریخته و زندگی شما مملو از خشونت بود، خداوند پیامبر را مبعوث کرد و به
دوران جاهلیت پایان داد اما اکنون دوران جاهلیت ثانویهای آغاز شده و عدهای همان برنامههای زمان جاهلیت را اجرا میکنند. این
همانی است که خدا در سوره احزاب اشاره میکند که جاهلیت ثانویه برای مردم در پیش است و از مصادیق آن جاهلیت تکفیریها

است.
آیتالله العظمی مکارم شیرازی ادامه داد: تکفیر آشنایی با کتاب و سنت ندارد و برداشتهای غلط از آیات قرآن کردهاند، برداشت غلط
آنان از توحید، شفاعت، توسل و مسئله بدعت سرچشمه حرکتهای جنایتکارانه آنها شده است لذا اگر با توحید و قرآن آشنا شوند و

معنای بدعت در اسلام را دریابند دیگر دست به این جنایتها نخواهند زد.
وی تأکید کرد: باید نسبت به آموزش تکفیریها اقدام کنیم، البته سران آنها نمیگذارند سخنان ما به گوش آنها برسد اما گسترش

رسانههای جمعی میتواند به ما کمک کند که آموزشهای صحیح را به آنان بدهیم.
این مرجع تقلید ادامه داد: دیگر سرچشمه اقدامات جریان تکفیر این است که شناخت مذاهب اسلامی از یکدیگر کم بوده و گاهی
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شایعات، دروغها و تهمتها سرچشمه شناخت آنها میشود.
مرجع تقلید شیعیان با اشاره به برداشتهای گزینشی تکفیریها از جمله نحوه برداشت از قرآن، گفت: اینها شفاعت را زیر سؤال

میبرند این در حالی است که در قرآن آمده که اگر خدا اذن دهد شفاعت کنندگان شفاعت میکنند.
وی اظهار کرد: دشمنان ما میبینند در دنیای امروز آیین ما مزاحم منافع نامشروعشان است میگویند باید آن را ریشه کن و ناتوان کرد

و بهترین راه همان است که مسلمانان را به جان هم انداخته و از نادانی جماعت تکفیری استفاده کنیم.
* آیتالله العظمی سبجانی:

* اسرائیل برنده اصلی جریان تکفیر است
آیتالله العظمی سبحانی گفت: نحوه عملکرد جریان تکفیر به گونهای است که نفع اصلی از اقدامات آنان به سمت اسرائیل غاصب

میرود.
آیتالله العظمی جعفر سبحانی، مرجع تقلید شیعیان نیز در این مراسم به ایراد سخن و گفت: تکفیریها مثال کسانی هستند که در

قعر چاه بوده و سرنوشت آنها راهی جز هلاکت نیست، از عوامل تکفیر آن است که آنها از عقاید سایر مذاهب کمتر آگاهی دارند.
وی بیان کرد: خداوند در قرآن از کلمه حبلالله استفاده کرده است چرا که مسلمانان در حقیقت مانند کسانی هستند که در چاه افتادند

و باید با چنگ زدن بر حبلالله نجات یابند.
مرجع تقلید شیعیان اظهار کرد: جریان تکفیری گاهی در زمانهای پیشین هم بوجود میآمد، در قرن چهارم در زمان ابوالحسن اشعری
این مسئله بوجود آمد، اما او تمام شاگردان خود را جمع کرد در زمان احتضار و گفت احدی از کسانی که اهل قبله بوده و بر کعبه نماز

میخوانند را تکفیر نکنند چرا که همه مومن و مسلمان هستند.
وی افزود: جریان تکفیری همیشه اما در داخل مسلمانان بوده است اما اکنون دولتهای کافر در حقیقت کارگردان جریان تکفیری
هستند و گروه نادان و نا آشنا به کتاب و سنت را وادار میکنند که یکدیگر را کافر بنامند و در نتیجه اسرائیل در این زمینه در کمال
آرامش خواهد بود. وی ادامه داد: فعالیت جریان تکفیر به ضرر مسلمانان و به نفع دشمن واقعی ما است که آزاد باقی مانده است، لذا
علمای اسلام از تمامی مذاهب در همایش سال آینده که در آبانماه برگزار میشود با مقالات و افکار روشن آمده و قرائت مقالات باعث

میشود که علمای مذاهب دولتهای اسلامی را مجبور کنند از اعمال زشت دست بردارند.
آیتالله العظمی سبحانی با بیان این که نفع واقعی از جریان تکفیر به سمت اسرائیل خواهد رفت، گفت: آنهایی که دولتهای
اسلامی هستند باید در راه مبارزه با تکفیریها اقدام کنند و رسانهها مردم را به عطوفت و مهربانی دعوت کنند نه این که یکدیگر را به

جان هم بیفکنند و باید این چنین کنگرههایی جنبه اجرایی پیدا کند.

1 صفحه 2 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس


